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MUNTLIG FRÅGA H-0115/09
till frågestunden under sammanträdesperioden i mars I 2009
i enlighet med artikel 109 i arbetsordningen
från Elisabetta Gardini
till kommissionen

Angående: Försenat införande av tjänster baserade på UMTS-teknik

UMTS-tekniken, som är en utbyggnad av GSM, omfattar över 115 HSPA-nät (den senaste tekniken 
för snabbare datanedladdning för användare av mobila tjänster) och används av över 35 miljoner 
personer i Europa. UMTS-tekniken är därför mycket viktig. Dessutom är den omtyckt av 
konsumenterna, inte minst för dess många fördelar.

För att säkerställa den fortsatta utvecklingen av UMTS-tjänsterna kräver regelverket att 900 Mhz-
bandet öppnas för UMTS-tjänster. Översynen av GSM-direktivet – direktiv 87/372/EEG1 – är dock 
mycket försenad, och medlemsstaterna väntar på att kommissionen, rådet och parlamentet ska 
klargöra regelverket.

Med tanke på det kritiska läget på de europeiska finansmarknaderna vore det bra att hitta en snabb 
och ansvarsfull lösning när det gäller tilldelningen av plats på det ovannämnda bandet och översynen 
av det berörda direktivet, så att man stöder sektorn för mobila kommunikationer. Alla de parter som är 
inblandade i lagstiftningsprocessen måste därför bemöda sig om att hitta en lösning på EU-
övergripande nivå.  

Vilka politiska och tekniska åtgärder avser kommissionen att föreslå för att förhindra ytterligare 
förseningar, som skulle kunna få följder hela den europeiska sektorn för elektroniska 
kommunikationstjänster?
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